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BR-03.0012.1.7.5.2024 

 

Protokół nr 97/2024 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się 5 marca 2024 roku 

w Sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

Przewodnicząca Komisji Agata Tatara 28 lutego 2024 roku zwołała posiedzenie Komisji 

Edukacji Rady Miasta Krakowa na 5 marca 2024 r. O zwołaniu posiedzenia zostali powiadomieni 

drogą elektroniczną wszyscy członkowie Komisji oraz zaproszeni goście.  

 

Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie raportu pn. „Kierunki rozwoju krakowskiej oświaty w kontekście celów 

strategicznych i operacyjnych Strategii Rozwoju Miasta”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie możliwości podejmowania czynności 

związanych z postępowaniem rekrutacyjnym i postępowaniem uzupełniającym 

do przedszkoli, szkół i placówek prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, innych środków łączności lub w trybie obiegowym 

(druk nr 3975).   

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2024 

(dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach: 600, 700, 801 i 900) (druk 

nr 4036) - w zakresie merytorycznego działania Komisji.  

6. Przyjęcie propozycji inicjatywy uchwałodawczej zmieniającej uchwałę nr CXXVIII/3512/24 

Rady Miasta Krakowa z dnia 7 lutego 2024 roku w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Miasta Krakowa do składu komisji konkursowych wyłaniających dyrektorów szkół 

i placówek prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków.  

7. Przyjęcie propozycji inicjatywy uchwałodawczej w sprawie ustalenia kierunków działania 

dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie poprawy organizacji żywienia dzieci 

ze specjalnymi potrzebami żywieniowymi w publicznych żłobkach, przedszkolach, szkołach 

i placówkach oświatowych miasta Krakowa. 

8. Przyjęcie wniosku Komisji do Prezydenta Miasta Krakowa w przedmiocie znalezienia 
lokalizacji na budowę nowego przedszkola samorządowego na terenie Dzielnicy III Prądnik 
Czerwony. 

9. „Bal dla bogatych” - dyskusja na temat coraz większych kosztów studniówek.   

10. Sprawy bieżące. 

11. Oświadczenia, komunikaty. 

12. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Posiedzeniu 5 marca 2024 roku przewodniczyła Agata Tatara - przewodnicząca Komisji. Udział 

w nim wzięli członkowie Komisji, których lista stanowi załącznik do protokołu oraz zaproszeni 

goście, których lista stanowi kolejny załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Ad 1. Przewodnicząca po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godz. 16:05 otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji 
oraz zgromadzonych gości.  
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Obecni na posiedzeniu zostali poinformowani, że przebieg posiedzenia jest nagrywany, 
a zarejestrowane nagranie stanowi informację publiczną.  
 
Ad 2. Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia jak 

w propozycji. 

 

Ad 4.  Projekt uchwały w sprawie możliwości podejmowania czynności związanych 

z postępowaniem rekrutacyjnym i postępowaniem uzupełniającym do przedszkoli, szkół 

i placówek prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, innych środków łączności lub w trybie obiegowym (druk nr 3975) zreferowała 

Anna Domańska – dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: radny Łukasz Wantuch, radna Teodozja Maliszewska 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzieliła: Anna Domańska – dyrektor Wydziału Edukacji. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały według druku 

nr 3975. 

Komisja stosunkiem głosów: 5 za, 0 przeciw, przy 2 głosach wstrzymujących się wydała opinię 

pozytywną (opinia nr 344/2024 z dn. 05.03.2024 roku).  

 

Ad 5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2024 

(dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach: 600, 700, 801 i 900) (druk nr 4036) - 

w zakresie merytorycznego działania Komisji zreferowała Anna Domańska - dyrektor Wydziału 

Edukacji.  

Następnie przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Głos w dyskusji zabrała radna Teodozja Maliszewska. 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzieliła Anna Domańska - dyrektor Wydziału Edukacji.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały według druku 

nr 4036 w zakresie merytorycznego działania Komisji. 

Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się wydała opinię 

pozytywną (opinia nr 345/2024 z dn. 05.03.2024 roku).  

 

Ad 6. Propozycję inicjatywy uchwałodawczej zmieniającej uchwałę nr CXXVIII/3512/24 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 7 lutego 2024 roku w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta 

Krakowa do składu komisji konkursowych wyłaniających dyrektorów szkół i placówek 

prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków zreferowała przewodnicząca Agata Tatara. 

Następnie otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję inicjatywy uchwałodawczej. 
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Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się przyjęła inicjatywę 

uchwałodawczą.  

 

Ad 7. Propozycję inicjatywy uchwałodawczej w sprawie ustalenia kierunków działania 

dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie poprawy organizacji żywienia dzieci ze specjalnymi 

potrzebami żywieniowymi w publicznych żłobkach, przedszkolach, szkołach i placówkach 

oświatowych miasta Krakowa zreferowała przewodnicząca Agata Tatara. 

Następnie otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie proponowaną inicjatywę uchwałodawczą. 

Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się przyjęła inicjatywę 

uchwałodawczą.  

 

Ad 8. Wniosek Komisji do Prezydenta Miasta Krakowa w przedmiocie znalezienia lokalizacji na 

budowę nowego przedszkola samorządowego na terenie Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

zreferowała przewodnicząca Agata Tatara. 

Następnie otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przedmiotowy wniosek.  

Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się przyjęła wniosek 

(wniosek nr 10/2024 z dn. 05.03.2024 roku).  

 

Ad 9. Radny Łukasz Wantuch złożył wniosek o wycofanie punktu z porządku obrad. Został on 

przyjęty przez aklamację  

 

Ad 3. Słowo wstępne do dokumentu przedstawiła Anna Korfel-Jasińska – IV Zastępca 

Prezydenta Miasta Krakowa.  

 

Raport pn. „Kierunki rozwoju krakowskiej oświaty w kontekście celów strategicznych 

i operacyjnych Strategii Rozwoju Miasta” przedstawił prof. dr hab. inż. arch. Aleksander 

Noworól.  

Głos w dyskusji zabrali: radna Teodozja Maliszewska, radny Wojciech Krzysztonek, radna 

Małgorzata Jantos, radny Łukasz Wantuch oraz przewodnicząca Agata Tatara. 

 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzieliła: Anna Korfel-Jasińska – IV Zastępca Prezydenta 

Miasta Krakowa.  

 

 

 Ad 10. Sprawy bieżące. 

1) sprawa dotycząca dyrekcji VIII LO zgłoszona została przez radną Teodozję Maliszewską. 

Głos w dyskusji zabrali:  radny Łukasz Wantuch, Maria Kot – p.o. dyrektora VIII LO, Agnieszka 

Liszowska wicedyrektor VIII LO, przedstawicielka rady pedagogicznej VIII LO, radny Wojciech 

Krzysztonek, przedstawicielka Rady Rodziców przy VIII LO, nauczyciel VIII LO, Tomasz 

Jędrychowski – wicedyrektor VIII LO, radna Małgorzata Jantos, przedstawiciel ZNP, inna 

mówczyni, przedstawiciel ZNP Kraków Podgórze, Anna Korfel-Jasińska – IV Zastępca 
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Prezydenta Miasta Krakowa, przewodnicząca Agata Tatara, inna mówczyni 

oraz przedstawicielka Rady Rodziców,  

 

Radny Wojciech Krzysztoniem złożył wniosek formalny, by na kolejnym posiedzeniu Komisji 

został procedowany punkt pt. „Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat sytuacji w VIII 

LO.” 

Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących się,  

 

- sprawa likwidacji Fili Przedszkole nr 110 przy ul. Ciepłowniczej – zgłoszona przez radnego 

Wojciecha Krzysztonka. 

Głos w dyskusji na tym tematem zabrali także: Anna Gieras - przewodnicząca Dzielnicy XIV 

Czyżyny, radna Małgorzata Jantos, radny Łukasz Wantuch, 2 inne mówczyni, Beata Tracka-

Samborska – dyrektor MCOO oraz Anna Domańska – dyrektor Wydziału Edukacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Agata Tatara poprosiła o przygotowanie na kolejne posiedzenie Komisji 

informacji na temat wynagrodzenia nauczycieli w Gminie Miejskiej Kraków po wprowadzonych 

podwyżkach.  

 

Ad 11. Oświadczenia, komunikaty. 
Nie wygłoszono.  
 

Ad 12. Wobec zrealizowania punktów porządku, przewodnicząca Komisji o godzinie 18:50 
zamknęła posiedzenie.  

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Rady Miasta Krakowa 

 

 

/-/ Agata Tatara 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 


